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Abstract (en)
A receptacle with cap, which receptacle with cap is made of flexible plastic, in particular for laboratory use under extreme temperatures, in which
detachable locking devices act between cap (26) and receptacle (33), a concentric sealing lip (30) which starts from the cap base (29), engages in
a receptacle orifice (37) and bears in a sealing manner against a receptacle sealing surface (39) of a receptacle wall (36) is to be reliably sealed
over an extreme temperature range, in particular from minus 196 DEG C to plus 100 DEG C. To this end, it is proposed in particular that the sealing
lip (30) have a length promoting a pressing of its lip sealing surface (31) against the housing sealing surface (39) under the vapour pressure of
enclosed substances. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Deckelgefäß aus elastischem Kunststoff, insbesondere für Laboreinsatz bei extremen Temperaturen, bei dem lösbare
Verriegelungseinrichtungen zwischen Deckel (26) und Gefäß (33) wirksam sind, wobei eine vom Deckelboden (29) ausgehende konzentrische
Dichtlippe (30) in eine Gefäßmündung (37) eingreift und mit einer Lippendichtfläche (31) dichtend an einer Gefäßdichtfläche (39) einer Gefäßwand
(36) anliegt, soll über einen extremen Temperaturbereich insbesondere von minus 196°C bis plus 100°C sicher abdichten. Hierzu wird
insbesondere vorgeschlagen, daß die Dichtlippe (30) eine ein Andrücken ihrer Lippendichtfläche (31) an die Gehäusedichtfläche (39) unter
Dampfdruck eingeschlossener Substanzen fördernde Länge aufweist. <IMAGE>
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